

理 工 研 究 國 際 期 刊

第一卷第二期

目 次

晶片上力感測樑之數值分析.....	張豐宜.....	1
架構於綠色雲端運算系統上高效能存取(R/W)系統.....	吳庭育、林宗翰.....	7
以分子動力學探討生物組織之熱傳現象.....	林大偉.....	17
新式動態電壓恢復器之模組化設計.....	白富升、薛儒鴻、李威廷.....	23
校園網站品質評鑑方法之研究.....	李維斌、王履梅、蕭尙文、陳星百、朱琇伶.....	31
可改善載具電力穩定度和能源效率之小型風力發電系統.....	黃崇能、鄭文平.....	41
基於五大人格特質發展一個模型以預計聽覺 ERP 在大腦皮質中頂處產生的 P300 響應	周康樂.....	49

International Journal of Science and Engineering

Volume 1, NO.2

CONTENTS

Numerical Analysis of the Force Sensor Beam of the Chip.....	Feng-I Chang.....	1
Implementation of High-Efficient R_W System on Green Cloud Computing	Tin-Yu Wu, Tsung-Han Lin.....	7
A Molecular Dynamics Study of the Heat Transfer Phenomena in the Bio-tissue	David T.W. Lin.....	17
Novel Design of a Modular Dynamic Voltage	Fu-Sheng Pai, Ru-Hong Xue, Wei-Ting Lee.....	23
A Study on the Quality Evaluation Methodology of Campus Website	Wei-Bin Lee, Lu-Mei Wang, Shang-Wen Hsiao, Hsing-Bai Chen, Hsiu-Ling Chu.....	31
Development of the Small-scale Wind-power System for Improving Vehicular Power Stability and Energy Efficiency.....	Chung-Neng Huang, Wen-Ping Cheng.....	41
Developing a Big-Five-based Model to Estimate the Auditory ERP P300 Response at Midline Parietal Cortex.....	Cang-Leh Chou.....	49